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Algemeen 
Mijn belangrijkste taak in 2023 was het organiseren en reserveren van de sporthal.  
Naast een aantal kleinere taken, zoals de verzekeringen en het bijhouden van de  
facturen is de meeste tijd aan dit onderwerp besteed. In dit jaarverslag bespreek ik de 
belangrijkste zaken. 
 
Reservering seizoen 2022/2023 
Eind 2022 maakten we met het bestuur en relevante commissies de balans op qua zaalhuur voor 
het nog lopende seizoen. Om beter aan te sluiten bij de vraag en waar mogelijk kosten te 
besparen besloten we na de meivakantie de meeste trainingen op donderdag te laten vervallen. 
Op dinsdag gingen we terug van 3/3 hal naar 2/3 hal huur. 
 
Gelukkig lukte het ook weer om zomeravondbadminton in te plannen. Ditmaal opnieuw op de 
donderdag in sporthal Drieburcht. Ook niet-leden waren wederom welkom, ook voor hen tegen 
een kleine vergoeding. Met dank aan de vele deelnemers waren de avonden onder aan de 
streep ruim winstgevend. 
 
Reservering seizoen 2023/2024 
Begin 2023 liep weer de jaarlijkse aanvraag voor de zaalhuur voor het seizoen 2023/2024. Deze 
moet altijd uiterlijk 30 april bij de gemeente zijn ingediend. Het levert het bestuur altijd de nodige 
hoofdbrekens op om met de aanvraag zo vroeg in het jaar, toch zo goed mogelijk aan te sluiten 
bij de verwachte vraag: dus niet te weinig, maar zeker ook niet te veel ‘zaalruimte’ te huren. Het 
annuleren van trainingen en speelavonden is volgens de huurvoorwaarden in de loop van het 
seizoen namelijk niet altijd meer mogelijk. Gelukkig hebben we in de praktijk toch nog wel enige 
flexibiliteit en kunnen we her en der toch nog wel eens van onze initiële opgave afwijken. Voor het 
plannen van competitiewedstrijden schakelen we bijvoorbeeld regelmatig met de gemeente, de 
competitieleiding en de bond om de huur aan te passen. 
 
Ook dit seizoen bouwde de aanvraag voor zaalhuur weer voort op die van vorig seizoen. Toch 
waren er wel een aantal wijzigingen. Omdat het later op de speelavonden vaak snel rustiger 
wordt gingen we in lijn met een besluit van de ALV 2023 al na 22:00 uur terug naar 2/3’e sporthal, 
in plaats van pas vanaf 22:30 uur. Dit levert voor de dinsdag, donderdag en vrijdag over het 
eerste deel van het seizoen 2023/ 2024 een aardige besparing op van bijna € 900,-. En die 
nemen we ook in het lopende seizoen mee.  
 
Dit alles levert een financiële besparing op die we goed kunnen gebruiken in tijden van een 
teruggelopen ledenaantal, maar ondertussen wel stijgende kosten. Zo nam de huurprijs van een 
volledige hal dit seizoen ten opzichte van het vorige met zes procent toe tot € 51,75 per uur. 
 
Gezien het aandeel dat de huur onderdeel uitmaakt in de begroting van onze vereniging is het 
van groot belang deze kosten in de gaten te houden. Ook in de loop van het seizoen. Waar qua 
bezetting mogelijk proberen we besparingen te realiseren. Indien nodig kan dit later weer worden 
uitgebreid. 



 

 

Resumé kalenderjaar 2023 
Omdat we in 2023 weer bijna zoals normaal hebben kunnen badmintonnen komt de huur over 
het kalenderjaar uit op ongeveer € 33.500,-. Dat is een kleine toename (+5%) ten opzichte van 
2022, toen we ongeveer € 31.700,- aan huur betaalden, maar nog altijd veel minder dan in 2019. 
In dat laatste jaar voor de coronapandemie kwam de huur nog uit op bijna € 40.000,-.  
 

 
 
Opgesomd over het jaar zijn met betrekking tot de zaalhuur de volgende activiteiten uitgevoerd: 
• Voorbereiden en indienen van reserveringen voor het seizoen 2023/2024. Controle van de 

bevestiging en aanpassingen daaromtrent; 
• Aanvragen en bevestigen van wijzigingen in het jaar, zoals competitie-data en toernooien; 
• Controle en accordering van de maandfacturen; 
• Bijwerken en bijhouden van de kalender op de website. 
 
Vertrouwenscontactpersonen (VCP) 
Sinds medio 2018 hebben we als vereniging drie vertrouwenscontactpersonen. Zij zijn het 
aanspreekpunt voor leden, ouders/verzorgers, vrijwilligers en toeschouwers die een onveilige of 
onprettige situatie ervaren tijdens het spelen of naast de baan. Het kan dan bijvoorbeeld gaan 
om agressie, pesten, discriminatie of intimidatie. De vertrouwenscontactpersonen behandelen 
de melding niet zelf inhoudelijk, maar zoeken met de indiener samen naar de volgende stap. Dit 
kan bijvoorbeeld een verwijzing naar de vertrouwenspersoon van Badminton Nederland zijn.  
 
Onze vertrouwenscontactpersonen zijn altijd aanspreekbaar in de sporthal, maar ook via mail te 
bereiken. Ze nemen indien gewenst daarna zelf contact met de indiener op. 
 
• Nadia van Dommelen  (vcp.nadia@scbcreeshof.nl)  Senioren, competitie 
• Manouk Visser   (vcp.manouk@scbcreeshof.nl)  Jeugd, recreanten, senioren 
• Marieke Smits  (vcp.marieke@scbcreeshof.nl)  Senioren, recreanten 
 
Verzekeringen 
De vereniging beschikt over of kan aanspraak maken op een aantal verzekeringen. Zo is er via 
ContourdeTwern en de gemeente Tilburg een vrijwilligersverzekering, die secundair kan worden 
aangesproken in geval van schade tijdens de uitvoering van vrijwilligerswerk voor de club. Om 
ook de persoonlijke aansprakelijkheid van het bestuur bij schade door bestuurlijke activiteiten af 
is in 2020 via de Nederlandse Badmintonbond een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering 
afgesloten.  
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Ten slotte 
Gelukkig hadden we in 2023 gewoon weer eens een lekker normaal sportjaar. Het hele jaar door 
konden we terecht in onze zaal, zonder beperkingen door pandemieën of andere oorzaken. Dat 
maakt het achter de schermen wat algemene zaken betreft gelukkig weer een wat rustiger jaar. 
En dat kwam eigenlijk ook niet heel verkeerd uit, want op persoonlijk vlak waren er genoeg leuke 
nieuwe ontwikkelingen, die ook veel tijd en energie vergen. 
 
In het jaar hebben we als bestuur weer genoeg moeten schakelen en vergaderen om steeds het 
beste te kunnen blijven bieden voor de leden. Mijn dank aan de andere bestuursleden is groot. 
Zeker ook aan Jacqueline, Elly en John die opnieuw in het bestuur stapten en met hun kennis en 
kunde een enorm waardevolle bijdrage leveren. Maar de basis is wel erg smal. De genoemde 
bestuursleden zitten en zaten er tijdelijk, in afwachting van een meer definitieve invulling. Het 
werven daarvan blijkt en blijft lastig. We proberen met nieuwe structuren de last van de functies 
te beperken, maar het animo lijkt nog beperkt. Mijn hoop is dat het toch lukt te komen tot een 
nieuw stabiel langjarig bestuur.  
 
Ten slotte wens ik jullie alle goeds in 2024 en hoop dat we bij de volgende ALV in 2025 onder het 
genot van een goede borrel samen terug kunnen kijken op een geweldig jaar. 
 
Ik wens iedereen een goed en sportief 2024! 
 
Freek Verhoof 
Algemene Zaken 


